
 

 

 

 

PROTOKOLL 

Distriktsmöte lördag 11 november 2023 
Pastoratsgården, Björsäter, Mariestad 

 
1. Ordförande Agne Fröjd öppnar mötet och hälsar välkomna. 

 

2. Närvarandelista upprättades.    Bil 1 
 

3. Till justerare valdes Ingrid Nordquist. 
 

4. Dagordningen godkändes. 
 

5. Protokoll från 2023-02-11 lades till handlingarna. 

6. Ekonomisk rapport.  

a) Kassör Barbro Widerström redogjorde för det ekonomiska nuläget.  
Sammanlagt finns 1 147 123 kr i banktillgångar.  

b) Distriktet har placerat 250 000 kr i förbundets fond men ingen säker siffra 
för fondens utveckling presenterades av ordförande. 

c) Barbro Widerström presenterade förslag till budget för 2024. Bil 2 
Tillades som information under denna punkt att av de 300 kr som 
medlemmarna betalar går 100 kr till förbundet, 80 kr till distriktet och 120 
kr till lokalföreningen. De 75 kr som familjemedlemmar betalar går 
oavkortat till föreningen.  
 

7. Verksamhetsplan 2023. 
Eva Löfquist Beglert gick igenom årets verksamhetsplan och pekade särskilt 
på de punkter som inte riktigt genomförts under året. Eva och Janne Åberg fick 
fortsatt uppdrag med att revidera verksamhetsplanen. 
     

8. Kursverksamhet 
Deltagarna hade fått utskickat förslag på kurser i ABF:s regi. Janne Åberg 
puffade också för de kurser som förbundet fortlöpande ger i form av 
webbinarier och HRF-Talks. Alla uppmanades att ta för vana att kika på 
förbundets sida för att se vad de erbjuder. Eva informerade om att Alf Lindberg 
från distrikt Västra Götaland erbjuder sig att utbilda föreningarna i slingkollen. 
Vänd er i så fall till Alf på alfmartin.lindberg@gmail.com. 

 
 
 
 



 

9. Distriktsbladet. 
Eva Löfquist Beglert rapporterade om intressant material som kommit in till 
DB. Planen är att ha bladet färdigt och tryckt till nästa styrelsemöte 28/11och 
att vi då kan hjälpas åt att klistra på etiketter och kuvertera de 1 600 exemplar 
som går ut. Föreningarna uppmanades att se över om dom ville passa på att 
skicka med något föreningsspecifikt i samma kuvert som DB. 
 

10. Hörselveckan. 
Denna punkt slogs ihop med punkt 12b. Inte alla föreningar hade haft särskilda 
aktiviteter under hörselveckan men Lidköping, Skövde och Vara rapporterade 
om det de gjort. Under samma punkt rapporterade Vara, Norra Skaraborg och 
Tidaholm om sina aktiviteter under året. Rent allmänt rapporterades från de 
föreningar som gör hörseltester genom HRF:s hörseltest på nätet att de ofta får 
nya medlemmar i samband med detta. Mötet beslöt att invänta de fullständiga 
skriftliga årsrapporterna från samtliga föreningar inför årsmötet i april. 

 

11. Webbsidorna och medlemsregistret. 
Tyvärr fungerade inte uppkopplingen för att visa medlemsregistret men det är 
viktigt att alla föreningar kan hantera registret. Det innehåller en rad mycket 
användbara funktioner. Janne Åberg slog återigen ett slag för vikten av att ha 
sina webbsidor uppdaterade. Janne har nu behörighet för alla våra sidor så vänd 
er till honom om det är något som inte fungerar.  
 

12. Rapporter. 
a) Styrelsen. -Agne Fröjd informerade om möte med Hörselverksamheten för 

Västra Götaland (Regionalt brukarråd) den 18/12. Flera personer från 
distrikt Skaraborg kommer närvara. Under året har representanter från 
styrelsen deltagit i flera möten med regionalpolitiker, med hälso-och 
sjukvårdsnämnden, lokala brukarrådet mm.  
-Eva informerade om ett samarbetsmöte med styrelsen för distrikt Västra 
Götaland 29/8. Finns många gemensamma beröringspunkter och nästa 
möte arrangeras av Västra Götaland. 
-Förbundsmöte i Stockholm går av stapeln 25–26/11 och från distriktet 
närvarar Maivor Wänerås Persson och Agne Fröjd. 

b) Se punkt 10. 
 

13. Föreningsarkivet. 
Agne Fröjd redogjorde för information från Föreningsarkivet. Varje lokal-
förening ska nu bli medlemmar i arkivet och själva skicka in material. Det 
kommer att utgå en kostnad på runt 500 kr per år. Det är främst protokoll och 



årsberättelser som är av intresse för arkivet. Varje förening tar själva beslut 
huruvida de vill vara med men det föreslogs att distriktet i så fall står för 
föreningarnas kostnad. 
 

14. Övriga frågor. 
-Anneli Aspensten väckte frågan om varför familjemedlemmar inte får Auris. 
Förmodligen en fråga om resurser. Föreslogs att vi skriva en motion till nästa 
kongress. 
-Rune Skogsberg från Norra Skaraborg föreslogs komplettera valberedningen, 
inga invändningar förelåg men formellt beslut tas på nästa styrelsemöte. 
-Stig Johansson, ombud från Falköpings förening, gjorde mötet uppmärksamt 
på att Falköping inte har någon formell styrelse vilket gör föreningen sårbar 
och det är svårt att tillhandahålla aktiviteter för medlemmarna. Styrelsen tar 
upp detta på sitt nästa möte för att se hur man kan stödja Falköping.  
-Agne presenterade årshjul för föreningar. Skickar ut till alla. 
-Agne informerade om att det finns pengar att söka från Allmänna arvsfonden 
för att renovera, bygga till eller om en föreningslokal. Skickar ut till alla. 
                    

15. Ordförande Agne Fröjd tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 
 
Protokollförare   Justerare 

 
 
Eva Löfquist Beglert   Ingrid Nordquist 
 


